



TPOS LITE

輕觸式

零售系統



LITE



TPOS Lite Management System

TPOS LITE

輕觸式零售系統





供應商

Vendor



產品

Stock Master



輕觸介面 零售發票

收貨單 Goods

Receive Note

(Touch Interface) Retail Invoice



П

日結 Day Close







訂貨單

時裝、飾物及手袋

Fashion, Accessories & Bags



「輕觸式介面」零售系統,已是現時的 發展趨勢。我們的零售庫存管理系統 「TPOS Lite」使用輕觸式介面的設計, 用家只需輕觸螢幕便可進行交易,操作 比傳統系統更簡單方便;而且介面清晰 易用,功能完備,大大提升業務運作的 效率。系統同時支援各種分析報表,用 家可以即時掌握貨品銷售及庫存狀況。 市場瞬息萬變,要在其中仍能傲視同儕 搶佔先機, TPOS Lite 是您的不二之選!

TPOS Lite Management System

系統結構 System Structure

The use of touch screen point-of-sale (POS) systems has been a growing trend. Our TPOS Lite Management system is designed with a touch interface to make it more user-friendly and convenient than traditional systems, as users can simply touch the screen to complete transactions. The interface design is clear and easy to use, offering comprehensive features to boost operational efficiency. The system also supports various analysis reports, so users can keep track of their sales and inventory status. TPOS Lite is your best choice to stay relevant and competitive in the rapidly changing market!



Suitable

時裝、飾物及手袋 Industries: Fashion, Accessories & Bags 甜品、蛋糕及飲品

Desserts, Cakes and Drinks 便利店、零食及家品

台灣茶及特式茶飲品 及更多... Taiwanese Tea Drinks and more...



系統其他功能 **Other Functions**

收貨單

便利店、零食及家品

Mini Stores, Snacks & Household Goods

退貨單

熱賣貨品設定 Hot Pick Item

員工到勤







存貨狀況 **Stock Status**



最高銷售比較報表 **Top Sales Compare Reports**

Goods Receive

銷售分析報表 Sales Analysis

Reports

台灣茶及特式茶飲品

系統權限

Taiwanese Tea Drinks

Stock Valuation



其他整合模組 **Integrated Modules**

{O}

方便整合大數據

Easy organisation of big data

一鍵匯入或匯出貨品、客戶及供應商的數據成MS Excel One-click import and export data of products, customers, and vendors from and to MS Excel

系統報表可預覽、匯出成MS Excel及電郵附件,或單獨儲 存檔案

System reports can be previewed, exported to MS Excel or as email attachments, or saved as individual files

內置資料備份及還原功能

Built-in data backup and recovery function

提高前台效率

Enhancing front desk efficiency

輕觸式介面簡易操作 Easy-to-use touch interface

實時查詢產品資料功能 Real-time stock enquiries

自行設定介面表單上的熱賣貨品

Customizable menu to display best-selling items

每項貨品可設置圖像、儲存最多2個條碼及5組不同的售價及 折扣

Each item can be saved with an image, a maximum of two barcodes, as well as five sets of prices and discounts

支援英文及數字的螢幕鍵盤

Supports on-screen alphabetic and numeric keyboards

可於 「一體式智能終端機」上連接八達通, VISA, MASTER, 支付寶, 微信及PayMe電子支付工具

Integrated with electronic payment methods, including Octopus, VISA, MASTER, Alipay, WeChat, and PayMe, through an all-in-one smart terminal

靈活配合後台操作

Facilitating flexible back-end operations

實時查閱貨品出入貨紀錄、客戶銷售及供應商進出貨記錄 Real-time records of stock orders, sales and shipments from vendors

提供多種模組選擇:顏色尺碼、會員制度、組合貨品及促銷 活動等

Various module options: colours and sizes, membership system, bundled goods, and promotional campaigns, etc.

Optional Hardware

可 配









Barcode Scanner

條碼掃購器





Cash Drawer

銀櫃



Customer Display Electronic payments 客戶顯示器 電子支付功能



All-in-one Touch screen computer 80mm熱感打印機一體式觸控螢幕電腦

此系統是否適合我的行業使用? Is the system suitable for my business? Q

TPOS Lite 適合各類型零售行業使用,包括服裝鞋履、書籍文具、鐘錶珠寶、模型玩具、美容化妝、精品飾物、零食凍肉、嬰兒用品、電子用品、紅酒香煙、花店餅店、傢俱用品、超市便利店、運動用品和寵物店等零售及服務性行業。 Α

TPOS Lite is suitable for different retailing and service businesses, including clothing and footwear, books and stationery, watches and jewelry, toys and action figures, cosmetics, trendy accessories, snacks and frozen meat, baby products, electronic goods, wine and cigarettes, florists and bakeries, furniture and home accessories, supermarkets and convenience stores, sportswear, pet supplies, and more.

- 為什麼我要選擇TPOS輕觸式零售系統? Why should I choose the TPOS Lite Management System? Q
- 因為 TPOS Lite 採用輕觸式介面設計,無論是開單或查詢貨品資訊,都可以更快捷;而且介面簡單易用,員工更快上手,提高業務效率;系統還內置多種分析報表,讓您可隨時跟進貨品、客戶及供應商的數據。 TPOS Lite incorporates a touch interface design to speed up product enquiries and invoice generation. Your staff members will find the user-friendly interface easy to learn and use, which helps to boost efficiency. The system can also generate a variety of analysis reports to help you keep track of data related to your inventory, customers and suppliers. Α
- Q Do you provide after-sales service?
- iBS提供系統安裝、培訓、電話及電郵查詢·和網路遙距即時支援的服務·亦備有其他支援服務·以滿足不同客戶 Α

The services that iBS offer include system installation, training, hotline and email support, as well as real-time remote support through the Internet. We also provide other support services depending on your needs.

- Q
- 系統管理人員可自行設置每個登入用戶的操作等級及權限。 System admins can set each user account's permissions and restrictions. Α

Research Ltd. 智系統顧問有限公司

www.ibs.hk www.ibs-macau.com

- \$\ +852 2851-7882 | = +852 2851-7886 |

 sales@ibs.hk
- ♀ 九龍觀塘創業街9號7樓703-704室(牛頭角港鐵站A出口) Rm. 703-704, 7/F, No. 9 Chong Yip St., Kwun Tong (Ngau Tau Kok MTR Exit-A)
- 澳門分銷商 Macau Distributor: 2S Computer Ltd. 分銷商地址:澳門提督馬路39號祐適工業大廈9樓A萬利文創中心13室